
Niech nasza 
nadzieja
będzie większa 
od wszystkiego, 

co się tej nadziei 
może sprzeciwiać.

Bóg jest 
pierwszym źródłem 

radości i nadziei 
człowieka.

Nadzieja 
zawiera w sobie 
światło mocniejsze 
od ciemności, 

jakie panują 
w naszych sercach.

Wy jesteście 
nadzieją Kościoła! 

Wy jesteście
moją nadzieją!

Dla chrześcijanina

sytuacja 
nigdy nie jest 
beznadziejna.

Musicie być mocni 
mocą nadziei, 

która przynosi 
pełną radość życia...

Chrześcijanin 
jest człowiekiem 
nadziei.

To nas wyróżnia!




